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Protokół nr LIV/22 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 31 października 2022 r. 

LIV sesja Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się w Sali Obrad w Samorządowym 

Centrum Kultury i Biblioteki w Morawicy (ul. Spacerowa 7). 

W posiedzeniu udział wzięli: radni Rady Miejskiej w Morawicy (lista obecności  

w załączeniu do protokołu), Burmistrz Pan Marian Buras, Zastępca Burmistrza Pan Marcin 

Dziewięcki, Skarbnika Miasta i Gminy Pani Małgorzata Lisicka, Radny Rady Powiatu 

Kieleckiego Pan Michał Godowski. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 
4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica za okres między 

sesjami. 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska 

dla Miasta i Gminy Morawica na lata 2022-2026 z perspektywą do 2029 roku”. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2022-2026. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica 

na 2022 rok. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLIII/409/21 Rady Miejskiej 

w Morawicy z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie  pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi w 2022 r. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały dotyczącego zmiany uchwały Nr XLIII/414/21 Rady 

Miejskiej w Morawicy w sprawie uchwalenia programu zdrowotnego Miasta i Gminy 

Morawica na 2022 rok. 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/415/21 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Miasto i Gminę Morawica oraz ustalenia 

maksymalnych kwot dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez uczelnie 

oraz form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznane  

w roku 2022. 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy 

Morawica, oznaczonej numerem ewidencyjnym 237/8 o pow. 0,7182 ha położonej  

w obrębie geodezyjnym Zbrza na rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie. 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie 

przez Miasto i Gminę Morawica na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Woli 

Morawickiej nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej w obrębie 

geodezyjnym Wola Morawicka oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy pomieszczeń w budynku remizy strażackiej, które 

są zbędne na prowadzenie działań statutowych OSP.  
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie geodezyjnym Wola 

Morawicka. 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej własność 

Miasta i Gminy Morawica w miejscowości Drochów Dolny. 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości 

Drochów Górny. 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej własność 

Miasta i Gminy Morawica w miejscowości Lisów. 
17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej własność 

Miasta i Gminy Morawica w miejscowości Wola Morawicka. 
18. Raport o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022. 
19. Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych. 
20. Sprawy różne: 

a) Informacje, komunikaty, wolne wnioski uczestników sesji. 
b) Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

21. Zakończenie obrad. 

Ad. 1 
Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia LIV sesji 

Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Następnie poprosił  

o sprawdzenie kworum. Przewodniczący Rady stwierdził, że LIV sesja Rady Miejskiej  

w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 

6. Bartosz Kruk 

7. Paweł Pajączkowski 

8. Marcin Piecyk 

9. Dorota Pietrzyk 

10. Piotr Polewczak 

11. Krzysztof Strąk 

12. Łukasz Wojda 

13. Damian Woźniak 

14. Ryszard Znój 

15. Robert Żołądek 

 

a) Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny w sprawie wprowadzenia do porządku 

obrad nowego punktu dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr XXVII/261/09 Rady Gminy w Morawicy z dnia 5 marca 2009 r. w sprawie ustalenia 

regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych 

innych składników wynagrodzenia. Proponuje przedstawiony projekt uchwały wprowadzić, 
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jako 11 punkt porządku obrad sesji rady.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek formalny w sprawie wprowadzenia do porządku obrad nowego punktu dotyczącego 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/261/09 Rady Gminy  

w Morawicy z dnia 5 marca 2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość 

oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych składników 

wynagrodzenia. Proponuje przedstawiony projekt uchwały wprowadzić, jako 11 punkt 

porządku obrad sesji rady. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Wniosek został przyjęty. Za głosowało 15 radnych. 

 

Ad. 2.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący Rady 

poinformował, że protokół radni otrzymali drogą mailową, mógł wnieść do niego poprawki, 

czego nie było. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Protokół został przyjęty. Za głosowało 15 radnych. 

 

Ad. 3 
Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy (w załączeniu do protokołu). Pan Burmistrz 

przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał. 

 

Ad. 4 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica za okres między sesjami 
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(w załączeniu do protokołu). Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności. 

 

Ad. 5 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2022-2026 z perspektywą do 2029 roku”. Przewodniczący 

Rady poinformował, że na ostatnim posiedzeniu komisji stałych projekt uchwały został 

radnym bardzo szczegółowo i obszernie przedstawiony. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2022-2026 z perspektywą do 2029 roku”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała nr LIV/516/22 w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2022-2026 z perspektywą do 2029 roku” została podjęta.  

Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 6 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2022-2026. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

uchwały został na ostatnim posiedzeniu komisji stałych radnym przedstawiony i szczegółowo 

omówiony. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2022-2026. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała nr LIV/517/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2022-2026 została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 



5 

 

Ad. 7 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2022 

rok. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony 

na ostatnim posiedzeniu komisji stałych i przeanalizowany. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu w tej sprawie Radnej Dorocie Pietrzyk. 

 

Radna Dorota Pietrzyk – w sprawie przebudowy ul. Łąkowej w Lisowie. Rozumiem, że ceny 

galopują. Jest, to jednak bardzo ważna ulica, ponieważ znajduje się w centrum naszej 

miejscowości, przy boiskach szkolnych. Mieszkańcy wielokrotnie pytali o tą drogę. Ucieszyli 

się, gdy w budżecie na ten rok zostały przeznaczone pieniądze na przebudowę tej drogi. 

Liczyli na to, że ta inwestycja w tym roku zostanie zrealizowana. Przetarg dopiero teraz został 

rozstrzygnięty. Był, to jedyny przetarg na tą drogę. Niestety ten przetarg nie został ogłoszony 

na początku roku, wtedy można by było ten przetarg ponowić, może jakaś firma by to taniej 

wykonała. Teraz był jeden przetarg, jedno postępowanie. Rozumiem, że w tym roku to 

zadanie zostaje zniesione z budżetu, nie będzie już próby kolejnego przetargu? Co dalej z ta 

inwestycją, czy ona ma szanse na realizację jeszcze w tym roku?  

 

Zastępca Burmistrza – w ramach tego postępowania na początku września, w ramach 

realizowanych zadań, na drogę w Lisowie zabezpieczona była kwota na 50 tys. zł. Najtańsza 

oferta była na kwotę ponad 300 tys. zł, czyli wielokrotnie przewyższała tą wartość. Dlatego, 

to postępowanie unieważniliśmy, z tymi wykonawcami. Stwierdziliśmy, że nie będziemy 

podpisywać umowy. Dla tych dwóch zadań, dla których unieważniliśmy postępowanie 

chcielibyśmy ponownie ogłosić postępowanie przetargowe i wydłużyć termin wykonania. 

Zobaczymy jakie oferty wpłyną. Czy wpłynęłyby lepsze oferty, gdyby przetarg ogłoszony był 

wcześniej trudno powiedzieć. W tym roku te ceny są wysokie, bardzo wysokie, np. czy ceny 

w lutym czy marcu gwarantowały niższe wykonanie. Z galopującymi cenami mamy do 

czynienia od września ubiegłego roku. Nie mamy tutaj żadnego dofinansowania i szans na 

dofinansowanie. Będziemy, to realizować z własnych środków. Ponownie będziemy 

przystępowali do procedury przetargowej. 

 

Nie było innych pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2022 

rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dorota Pietrzyk 

 

Uchwała nr LIV/518/22 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2022 rok 
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została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 8 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLIII/409/21 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi w 2022 r. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

został radnym przedstawiony na komisjach i omówiony. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLIII/409/21 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi w 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała nr LIV/519/22 zmieniająca uchwałę Nr XLIII/409/21 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi w 2022 r. została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 9 
Rozpatrzenie projektu uchwały dotyczącego zmiany uchwały Nr XLIII/414/21 Rady 

Miejskiej w Morawicy w sprawie uchwalenia programu zdrowotnego Miasta i Gminy 

Morawica na 2022 rok. Przewodniczący Rady poinformował, że radni na ostatnim 

posiedzeniu komisji omówili projekt uchwały. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały dotyczącego zmiany uchwały Nr XLIII/414/21 Rady 

Miejskiej w Morawicy w sprawie uchwalenia programu zdrowotnego Miasta i Gminy 

Morawica na 2022 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała nr LIV/520/22 dotycząca zmiany uchwały Nr XLIII/414/21 Rady Miejskiej  
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w Morawicy w sprawie uchwalenia programu zdrowotnego Miasta i Gminy Morawica na 

2022 rok została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 10 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/415/21 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Miasto i Gminę Morawica oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania opłat za 

kształcenie pobierane przez uczelnie oraz form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznane w roku 2022. Przewodniczący Rady poinformował, że 

projekt uchwały radni omówili na ostatnim posiedzeniu. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/415/21 Rady Miejskiej 

w Morawicy z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Miasto i Gminę Morawica oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania opłat za 

kształcenie pobierane przez uczelnie oraz form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznane w roku 2022. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała nr LIV/521/22 w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/415/21 Rady Miejskiej 

w Morawicy z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Miasto i Gminę Morawica oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania opłat za 

kształcenie pobierane przez uczelnie oraz form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznane w roku 2022 została podjęta. Za głosowało 15 radnych. 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 11 
Projekt uchwały wprowadzony wnioskiem formalnym. Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/261/09 Rady Gminy w Morawicy z dnia 5 marca  

2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za 

warunki pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia. Nie było pytań. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/261/09 Rady Gminy  

w Morawicy z dnia 5 marca 2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość 
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oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych składników 

wynagrodzenia. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała nr LIV/522/22 w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/261/09 Rady Gminy  

w Morawicy z dnia 5 marca 2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość 

oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych składników 

wynagrodzenia została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

 

Ad. 12 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 237/8 o pow. 0,7182 ha położonej w obrębie geodezyjnym Zbrza na 

rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie. Przewodniczący Rady poinformował, że 

radni przeanalizowali projekt uchwały na ostatnim posiedzeniu komisji. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 237/8 o pow. 0,7182 ha położonej w obrębie geodezyjnym Zbrza na 

rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała nr LIV/523/22 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 237/8 o pow. 0,7182 ha położonej w obrębie geodezyjnym Zbrza na rzecz 

PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie została podjęta. Za głosowało 15 radnych. 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 
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Ad. 13 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie przez 

Miasto i Gminę Morawica na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Woli Morawickiej 

nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej w obrębie geodezyjnym Wola Morawicka 

oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

pomieszczeń w budynku remizy strażackiej, które są zbędne na prowadzenie działań 

statutowych OSP. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały radni omówili na 

ostatnim posiedzeniu. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie przez 

Miasto i Gminę Morawica na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Woli Morawickiej 

nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej w obrębie geodezyjnym Wola Morawicka 

oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

pomieszczeń w budynku remizy strażackiej, które są zbędne na prowadzenie działań 

statutowych OSP. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała nr LIV/524/22 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie przez Miasto  

i Gminę Morawica na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Woli Morawickiej nieruchomości 

gruntowej zabudowanej położonej w obrębie geodezyjnym Wola Morawicka oraz na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy pomieszczeń  

w budynku remizy strażackiej, które są zbędne na prowadzenie działań statutowych OSP 

została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 14 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie geodezyjnym Wola Morawicka. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni przeanalizowali projekt uchwały na ostatnim 

posiedzeniu komisji stałych. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie geodezyjnym Wola Morawicka. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała nr LIV/525/22 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej położonej w obrębie geodezyjnym Wola Morawicka została podjęta.  

Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 15 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej własność Miasta  

i Gminy Morawica w miejscowości Drochów Dolny. Przewodniczący Rady poinformował, że 

projekt uchwały został radny przedstawiony na ostatnim posiedzeniu komisji, omówiony  

i przeanalizowany przez radnych. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej własność Miasta  

i Gminy Morawica w miejscowości Drochów Dolny. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała nr LIV/526/22 w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej własność Miasta  

i Gminy Morawica w miejscowości Drochów Dolny została podjęta. Za głosowało  

15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 16 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Drochów 

Górny. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym 

przedstawiony i przeanalizowany na ostatnim posiedzeniu komisji. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Drochów 

Górny. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Ryszard Znój 

PRZECIW (1) 

Wiesław Frankowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Dorota Pietrzyk, Damian 

Woźniak, Robert Żołądek 

 

Uchwała nr LIV/527/22 w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Drochów Górny 

została podjęta. Za głosowało 8 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 17 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej własność Miasta  

i Gminy Morawica w miejscowości Lisów. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

uchwały został radnym przedstawiony na ostatnim posiedzeniu komisji i omówiony. Nie było 

pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej własność Miasta  

i Gminy Morawica w miejscowości Lisów. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała nr LIV/528/22 w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej własność Miasta  

i Gminy Morawica w miejscowości Lisów została podjęta. Za głosowało 15 radnych. 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 18 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej własność Miasta  

i Gminy Morawica w miejscowości Wola Morawicka. Przewodniczący Rady poinformował, 

że projekt uchwały został radnym przedstawiony i przeanalizowany przez nich na ostatnim 

posiedzeniu komisji. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej własność Miasta  

i Gminy Morawica w miejscowości Wola Morawicka. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała nr LIV/529/22 w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej własność Miasta  

i Gminy Morawica w miejscowości Wola Morawicka została podjęta. Za głosowało  

15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 19 
Raport o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022. Przewodniczący 

Rady poinformował, że informacje o tym raporcie każdy radny otrzymał. Jest on dostępny  

w biurze rady. Można się z nim zapoznać. 

 

Ad. 20 
Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych (w załączeniu do protokołu). Pan Burmistrz 

przedstawił swoje sprawozdanie. Przewodniczący Rady przedstawił analizę oświadczeń 

majątkowych Wojewody Świętokrzyskiego i Naczelnika II Urzędu Skarbowego w Kielcach 

oraz swoje sprawozdanie.  

 

Ad. 21 
Sprawy różne: 

a) Informacje, komunikaty, wolne wnioski uczestników sesji. 

- Radny Leszek Cygan – apel w sprawie zasięgu sieci komórkowych, o zajęcie wspólnego 

stanowiska. Do tej pory indywidualne interwencje w tej sprawie nie przynoszą efektów. 

Wcześniej takich zakłóceń/problemów nie było. Zgłaszam ten problem w imieniu 

mieszkańców Bilczy, Nidy, Brzezin. Staje się, to coraz większym problemem, gdyż ten zasięg 

zanika.  

- Radny Ryszard Znój – dołączam się do wniosku kolegi Leszka. Wniosek w sprawie budowy 

chodnika wzdłuż drogi krajowej nr 73, po prawej stronie. Musimy wspólnie podjąć działania 

w tym kierunku. Ten chodnik zapewniłby bezpieczeństwo dla pieszych.  

 

b) Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy – zaprosił na uroczystości  

w kościele parafialnym w Brzezinach, dzisiaj godzina 17.00, podczas których będzie 

dokonana rekoronacja i poświęcenie nowych szat na wizerunku Królowej Wszystkich 

Świętych. 

 

Ad. 22 
Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zakończył obrady  

LIV sesji Rady Miejskiej w Morawicy.  

Na tym protokół zakończono. Protokół sporządziła: Małgorzata Orlińska 

  


